

BRUGES CENTRE FOUR BRUGES, France

Property Location:

11 Allée pierre derrupé
BRUGES, France

Amenities:

Bathrooms: 2.0
Bedrooms: 5
Land: 1005 M²
Surface: 220 M²
Property Floors: 1
Year Built: 2007

Property Code: PR-21679



Description:

For 20 years in Bruges, the ERA Bruges Agency has been putting its experience and commitment at the service of your real estate projects. Located near tram line C, shops, and schools, this charming contemporary house offers comfortable living spaces. It comprises a 65sqm cathedral-ceilinged living room with a fireplace, extending into a very pleasant and well-equipped 30sqm kitchen, all opening onto wooden terraces and the swimming pool. The sleeping area includes a spacious master suite with a large dressing room, shower room, and separate toilet, as well as three further bedrooms, a bathroom, and an office with external access that could serve as a fifth bedroom. A laundry room and summer kitchen complete the property. Don't miss this opportunity! No overlooking neighbors! Surrounded by nature.

Depuis 20 ans sur Bruges , l'Agence ERA Bruges met son expérience et son engagement au service de vos projets immobiliers

BRUGES, proche du tram C, des commerces et des groupes scolaires, beaucoup de charme pour cette maison contemporaine aux volumes confortables.

Elle se compose d'un séjour cathédrale de 65m² avec cheminée, prolongé par une cuisine de 30m² très agréable et bien équipée, le tout ouvrant sur les terrasses en bois et la piscine.

Coté nuit vous bénéficierez d'une part, d'une suite parentale spacieuse avec grand dressing, salle d'eau et toilettes séparées, et d'autre part de 3 chambres et une salle de bains, ainsi que d'un bureau avec accès extérieur pouvant constituer une cinquième chambre. Buanderie et cuisine d'été. A visiter sans tarder ! Aucun vis-à-vis ! en pleine nature

Single Family Home,
Sale

1 008 400 EUR

www.eraeuropeic.com